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Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes oplyse præcist, hvornår og på hvilken måde de danske skattemyndighe-

der første gang blev orienteret af de tyske skattemyndigheder om risikoen for eller eksi-

stensen af svindel med udbytteskat i Danmark. 

 

Svar 

Jeg har bedt mine embedsmænd undersøge, hvornår de danske skattemyndigheder første 

gang blev orienteret af de tyske myndigheder om svindel med udbytteskat. Ud fra de op-

lysninger, der foreligger, tyder det på, at skattemyndighederne første gang blev orienteret 

af de tyske myndigheder i september 2015 om de lovgivningsmæssige initiativer, de tyske 

myndigheder havde iværksat som følge af svindel med udbytteskat. Orienteringen kom 

som svar på, at de danske skattemyndigheder havde spurgt de tyske skattemyndigheder 

om lovgivningsmæssige tiltag på udbytteområdet.  

 

Fremadrettet er jeg meget optaget af, at vi får styrket det internationale samarbejde om 

udveksling af denne type oplysninger, så vi kan undgå en lignende situation igen. Jeg har 

derfor skrevet til den tyske finansminister og givet udtryk for, at vi har brug for en forkla-

ring på, hvorfor de tyske myndigheder ikke delte oplysningerne om udbyttesvindel med 

de danske myndigheder tidligere, samt opfordret til en dialog om, hvordan vi kan styrke 

samarbejdet. 
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